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Legalitzen catorze hectàrees del
camp de parapent del Montsec.
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Dijous, 2o de juny ;"ifoi;

Noves protestes per impedir que
Tracjusa tracti residus a Juneda.
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POLíTICA tA NOVA CORPORACIÓ PROVINCIAL

n lesþrimàrief de
nt 2 llistes alternatives

Tots dos seguiran a la Corporació que presidirà ERC i en què no hi haurà ni Josep Ibarzni Reñé
R¡onccló I n. n.

Ho va fer a través d'assemblees
d'edils dels diferents partits ju-
dicials on van aconseguir repre-
sentació. Hi va haver una sola
candidatura per ocupar l'escó
del partit judicial de la Seu i els

El primer edil de Torrefarrera
compartirà els cinc escons de
JxCat en aquesta demarcació
amb l'alcaldessa d'Aitona, Rosa
Pujol; el regidor de Lleida Paco
Cerdà; l'alcalde dAlpicat, Jo-
an Gilart, i el seu homòleg de
Bell-lloc, Ramon Cònsola. Tãm-
poc repetirà I'actual alcalde de
Fondarella i expresident Joan
Reñé, que ja va expressar a la
cúpula del partit la seua intenció
de no seguir ni com a diputat.

Jordi Latorre, Eloi Bergós i Josep lbarz.

Perla seua banda, ERC, gua-
nyadora amb onze escons, va
aprovar ahir a la nit obrir un
període de negociacions amb
tots els partits polítics i no des-
carta un govern de coalició
amb JxCat, similar a I'assolit
a la Paeria de Lleida; encara
que tampoc veuen forassenyat
governar sols en minoria. La
constitució de la nova corpora-
ció serà amb tota probabilitat a
mitjans de juliol, com va passar
en el mandat anterior.

EtS ATTRES PARTITS

ER(
I El grup d'Esquerra Republi-
cana, amb onze membres, in-
clourà Estefania Rufach (Os),
Pilar Cases (Tremp) iJoan Talarn
(Bellvís), candidats a presidir la
corporació provincial. S'hi afe-
geixen Mercè Carulla, Helena
Martínez, Ferran Accensi, Jordi
Verdú, Regina Cairol, Carles Gi-
bert, Albert Bajona i Josep Ra-
mon Fontdevila.

PSC

I El portaveu socialista a la
Paeria de Lleida, Fèlix Larrosa;
lhlcalde de Torre-serona, Agustí
Jiménez, i el primer edil de Bos-
sòst, Amador Marqués, d'UA,'
formaran el grup del PSC.

El(omú
I L'edil lleidatana Elena Ferré
serà la diputada provincial del
Comú de Lleida a la Diputació.

G, pendent de decidir
I fescó de Ciutadans és l'únic
sense assignar de forma oficial,
si bé tot apunta que Ángeles Ri-
bes tornarà a ocupar-lo.

Al partit judicial de Balaguer,
els militants van escollir éntre
la candidatura encapçalada per
Eloi Bergós, alcalde de Penelles
i actua provin-
cial; i I 'alcalde
d'Ivars sep Ma-
grí. La mposar
per un
davant
I'actual
Rosa Maria Perelló, ocuparà un
dels dos escons que Junts per
Catalunya ha aconseguit al par-

part, el regidor de Montferrer i
Castellbò Antoni Navinès repe-
tirà pel partitjudicial de la Seu
d'Urgell. Amb l'elecció ahir a

grup de
del nou
ecidida

gairebé per complet (vegeu el
desglossament).

XAVIER SANTESMASSES
Com ha viscut els dies de
negociacions?
He passat moments durs i difí-
cils. Donàvem per fet que go-
vernaríem conjuntament amb
Esquerra Republicana i els vam
fer la proposta de compartir
lãlcaldia dos anys cadasðú. No
obstant això, a dos dies de la
constitució de la corporació van
començar a parlar de donar-nos
un any l'alcaldia i després quin-
ze mesos. D'altra banda, ja ha-
víem parlat amb la resta de for-
macions que ens donaven suport
i vam optar per presentar-nos a
governar, perquè vam conside-
rar que és la millor manera de
seguir amb el treball que s'ha
dut a terme en els últims dos
mandats.
Ha rebutmoltes crítiques pel pac-
te amb el PSC. Va pensar en algun
moment a fer marxa enrere?
Ho vaig passar malament, es
veu a les fotos de dissabte, però
no vaig dubtar en cap moment.
Serà difícil governar a tres
bandes?

La predisposició de tots és bona
i penso que serà facil. Tinc ganes
de fer moltes coses. Pel que fa
als temes de país, intentãrem
alinear-nos amb les altres for-
macions independentistes. El

més difícil ha estat suportar les
crítiques que he rebut a Cervera
per haver pactat amb el PSC i
SiF, han estat dures. D'altra ban-
da, he de dir que des del partit
no m'han posat traves, encara

que van parlar amb mi, és evi-
dent. Tanmateix, no vaig rebre
pressions importants.
Hi haurà noves regidories?
Bàsicament es mantindran les
que hi havia, encara que hi pot
haver algun petit canvi. La iäea
és intentar adaptar I'organigra-
ma a la nova relació de llocé de
treball, encara que no hi haurà
grans canvis.
Quines són les vostres actuacions
prioritàries?
Finalitzar els projectes iniciats
per I'anterior equip de govern
com ara la construcció del nou
pavelló, el pla de mobilitat i in-
tentar que l'índex d'atur sigui
zeto.
Vostè ve del món del sindica-
lisme agrari. És semblant a la
política?

Es postula també per anar la
Diputació?
Sí, però al final no hi aniré.

David Masot

es perfila com

a nou president

delSegrià

I Al marge de la Diputa-
ció, els partits elegeixen
també els membres dels
nous consells. Al Segrià,
I'alcalde de Maials, David
Masot (JxCat), es perfila
com a nou president co-
marcal, després que la se-
ua candidatura s'imposés
a les primàries del partit
a la llista encapçalada
per Lourdes Coll, dâspa.
Aquesta formació té tret-
ze dels trenta-tres escons
del consell i buscarà un
acord de govern amb els
republicans, segona força
amb deu. A l'Urgell pros-
segueixen les negociaci-
ons per governar el con-
sell, que podria estar per
primera vegada en máns
d'ERC. Necessitarien per
aconseguir-ho el suport
de la CUP i el PSC, encara
que Junts per Catalunya
no descarta mantenir la
presidència, informa Se-
gre Tàrrega.

"He patitperò no he dubtat mai"
Ramon Augé
I nlcnLoe DEcERVERAI

La seua investidura va ser la més tensa a les comarques
de Lleida després de lãcord de JxCat amb pSC i SiF

que va deixar ERC a l'oposició a la paeria de Cervera.


